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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe kerültek a kormánynak a VOLT fesztiválon 
levetített Orbán beszédek?" 

Tisztelt Miniszter Úr,

Mint azt bizonyára ön is tudja, a VOLT fesztivál ideje alatt nagy érdeklődést és felháborodást 
váltottak ki, a feszivál kivetítőjén naponta többször is levetített Orbán beszédek.

A videó  hátteréről  annyit  lehet  tudni,  hogy  a  rendszerváltás  történelmi  évfordulójára  készült
videókért Schmidt Mára a rendszerváltozás 30. évfordulójáért felelős kormánybiztos, a Terror Háza
igazgatója felel. Az esettel kapcsolatban a Volt Fesztivál szervező közölték: „megállapodásuk van a
Terror Házával, a 30 évvel ezelőtti eseményekre”, ezért kerülhettek levetítésre a videók.

A „30  éve  szabadon”  emlékév  eseményeit  feldolgozó  és  bemutató,  a  köznevelés  rendszerében
alkalmazható oktatási segédanyag kidolgozására a kormány összesen 12 milliárdot költ.  Minden
bizonnyal ebből a 12 milliárdból költöttek arra is, hogy a videók levetítését finanszírozzák.

Tisztelt Miniszter Úr,

Mennyibe kerültek az adófizetőknek a VOLT fesztiválon levetített Orbán beszédek?

Tisztelettel,

Tordai Bence (Párbeszéd)


